

China M&A Round-Up

中国并购简报

May 19-25, 2014
2014年05月19-25

M&A Trend Analysis | Trends to Watch | Outbound M&A | Inbound M&A
Domestic M&A and Industry Consolidation | Dbriefs Webcasts | Thought Leadership
中国并购趋势分析 | 并购趋势 | 中资境外并购 | 外资在华并购 | 中国国内并购
中国相关网络广播 | 其它中国相关报告

Issue highlights (本期要闻)

- **China's Bright Food to buy control of Israel's Tnuva to boost dairy sales**
光明食品集团150亿元控股以色列乳制品公司Tnuva
- **Sichuan Chengfei to buy AVIC's military assets for \$2.5 bln**
四川成飞集成将获注158亿元军工资产

Trends to Watch (并购趋势)

- **China relaxes rules on overseas M&A**, Wall Street Journal, 05/19/2014
- **中国放宽较小规模海外收购规定**, 凤凰财经综合, 2014年05月20日

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **The race for Australian resource assets**, World Coal, 05/20/2014
- **中国抢购澳洲矿产资源**, 澳洲制造, 2014年05月21日

Outbound M&A (中资对外并购)

Consumer Products (消费品行业)

- **China's Bright Food to buy control of Israel's Tnuva to boost dairy sales**, Yahoo, 05/22/2014
- **光明食品集团150亿元控股以色列乳制品公司Tnuva**, 东方财富网, 2014年05月22日

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **Cuesta Coal receives Chinese backing**, World Coal, 05/22/2014
- **国利能源拟增资科斯塔煤业**, 投资中国, 2014年05月19日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- **PowerDVD-maker CyberLink acquires ImageChef to round out its digital media suite**, Venture Beats, 05/20/2014

- 讯连放眼全球 收购美商ImageChef, 时报资讯, 2014年05月22日

Inbound M&A (外资对内并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **SGX-listed Manhattan Resources to acquire Singxin Resources for S\$1billion**, Channel News Asia, 05/22/2014

- 曼哈顿资源以总值10亿元的股票收购中国采矿业务, 联合早报, 2014年05月22日

Financial Services (全球金融服务行业)

- **China's Haitong Securities to set up \$1.6 bln M&A fund – report**, Reuters, 05/22/2014

- 海通证券拟发起设立100亿规模并购基金, 中国证券英才网, 2014年05月22日

Manufacturing (制造行业)

- **Prestige Group and YFYJupiter announce merger and formation of New Company, Jupiter Prestige Group**, Business Wire, 05/19/2014

- 永丰余捷比达跨国整合 并购英国包装设计公司, 巨享网, 2014年05月19日

Real Estate (房地产信行业)

- **Private equity firm CVC Capital makes first investment from \$3.5 bln fund**, Wall Street Journal, 05/20/2014

- 私募股权投资公司CVC建立规模35亿美元的亚洲投资基金, 路透, 2014年05月19日

Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Aviation & Transportation (航空&运输)

- **Sichuan Chengfei to buy AVIC's military assets for \$2.5 bln**, Reuters, 05/19/2014

- 四川成飞集成将获注158亿元军工资产, 四川日报, 2014年05月20日

Manufacturing (制造行业)

- **BRIEF-JPMF Guangdong to acquire Zhejiang Wuhuan Titanium for about 632 mln yuan**, Reuters, 05/20/2014

- **CTEG acquires greater equity interest in Guangzhou Yinglong**, ACN Newswire, 05/20/2014

- **Zhengzhou Yutong Bus : Yutong Bus gets auto part assets from Yutong Group**, 4 Traders, 05/22/2014

- 江粉磁材拟6.32亿收购五环钛业, 大智慧财经, 2014年05月21日

- 中酒环保增持增城工业污水处理项目, 新浪财经, 2014年05月20日

- 宇通客车收购精益达 整合注入集团零部件资产, 上海证券报, 2014年05月21日

Real Estate (房地产信行业)

- **Sunac to purchase 24% stake in Greentown for \$812 Million**, Bloomberg, 05/23/2014

- 融创63亿港元收购绿城24%股权, 证券时报网, 2014年05月23日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- **Charm enters definitive agreement for going private deal**, Nasdaq, 05/19/2014
- **Lugang to spend CNY470mn acquiring Century Great Dragon**, Hispanic Business, 05/22/2014
- **Shenzhen InfoTech Technologies buys Beijing Emay**, 4 Traders, 05/23/2014
- **Konka quits LED displays, sells subsidiary**, Of Week, 05/26/2014

- **昌荣传播签订最终私有化协议**, 财华社, 2014年05月21日
- **鹿港科技拟4.7亿收购世纪长龙 涉足影视业**, 上海证券报, 2014年05月21日
- **银之杰拟3亿元收购亿美软通100%股权**, 中证网-中国证券报, 2014年05月22日
- **康佳退出LED显示屏 华侨城溢价收购**, 中研网, 2014年05月26日

Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)



Outlook for China's Oil and Gas Sector

12 June 2014 | 11:00 AM ET

As energy demands in China have accelerated dramatically with the country's rapid growth, Chinese energy companies have both imported oil and made significant investments in North America and globally. What are the implications for international players and their globalizing Chinese peers? Learn more about the next chapter in China's oil and gas sector and what it may mean for your business. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)



Report on the diversification of China's education industry 2014

Given recent developments and hot issues in China's education sector, "diversification of education groups and development of online education" is the theme of this annual report, which discusses an overview on the current development of China's private education sector, an analysis of how international schools and training institutions are diversifying differently, and an overview of the current status of China's online education and its opportunities and challenges. (Deloitte China TMT – May 2014)

[Read more](#)

中国教育多元化发展报告 2014

德勤根据今年教育的发展形势和热点，将“教育集团的多元化发展和互联网教育的发展”作为了报告的主题。报告主要以下列几个重点作为分析主题：中国民办教育含有发展现状，国际学校和培训机构不同的多元化发展方向，梳理了互联网教育在中国的发展现状和挑战，并列出了中国互联网教育的发展方向和机会。

(德勤中国 科技、传媒和电信行业 –2014年05月)

[请点击这里下载报告](#)

Chinese M&A Leadership (中国服务组)

Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group, Deloitte LLP

古博

合伙人, 美国德勤 中国服务组, 美洲地区主管人

Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services LLP

Kevan Flanigan

合伙人, 美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

[China M&A Round-up archive](#)

[Global reach, local initiatives: A guide to geographic outbound investment opportunities](#)

[Asia Pacific Dbriefs Webcast Series](#)

[US Chinese Services Group](#)

[Global Chinese Services Group](#)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)

[中国并购周报 - 历史](#)

[植根本土 扩展全球 - 中国企业海外投资指南](#)

[亚太地区Dbriefs德勤在线](#)

[投资美国- 美国德勤助您一臂之力](#)

[中国服务组](#)

[订阅中国M&A召集](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），**都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。**德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论**明示或暗示**，**都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。**您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [RSS](#) 

30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee, and its network of member firms, each of which is a legally separate and independent entity. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte Touche Tohmatsu Limited and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.

36 USC 220506

Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited



[Legal](#) | [Privacy](#) | [Cookies](#)